
Styrelsemöte med Glanshammars IF Friidrott på Skölvboslätt 2019-09-16 

Närvarande 

Rutger Skugge  
Linus Höijer  
Anneli Wallin  
Emma Bjerke  
Lennart Andersson  
Maria Seger 
 

 
§1 Mötets öppnande 

Ordförande öppnar mötet. 
  
§2 Dagordning 

Deltagarna godkände dagordningen. 
  
§3 Föregående protokoll  
 Godkändes 
  
§4 Rapporter 
 

• Ekonomi 
o Problem med vittjande av föreningen mail. Fakturor blir liggande med 

påminnelser. Lennart fortsätter kolla inkorgen tills att vi vet hur vi ska göra. 
Ev en diskussion med Lotta om hon kan kolla den inkorgen för att inga 
fakturor ska missas. 

o Ekonomin är god. 
 
• Huvudstyrelsen 

o Inget möte sedan förra gången 
o Målning av läktaren pågår 
o Bygget fortsätter på förrådet.  
o Vi kommer ta hjälp med att bygga klart taket på förrådet. 
o Rutger har varit på fotbollen om att köket och städningen missköts, det är 

under all kritik. 
 

• Tävlingsgruppen 
o Vinterspelen (16 nov), inbjudan och påminnelse till föreningar måste 

skickas ut. Lennart tar tag i arbetet med att inbjudan kommer iväg 
 

 Tränargruppen 
o Möte 19 sept 
o Utbildning Barn och ungdoms-utbildningarna är bara att anmäla sig. 

Förfrågan från Pernilla och Henrik om att få gå certifierad coach-
utbildning. Då föreningen inte har ekonomiska möjligheter att skicka båda 
på utbildningen så beslutades att Pernilla får den möjligheten. 

 Övriga arrangemang  



o Föreningsdagen, få anmälda av ledarna. Dålig återkoppling från tränarna. 
Styrelsen tar beslut om att föreningsdagen ställs in pga för dåligt antal 
deltagande. Diskussion om hur styrelsen ska förhålla sig till att 
föreningsdagen blir inställd och om hur arbetet ska  gå vidare med det 
som skulle göras på föreningsdagen.   
 

 
• Närkes friidrottsförbund NFIF 

o Höstmöte 9 nov. 
 
§5 Trivselgruppen 
  

Förslag från Annelie om att slå ihop kioskgruppen och trivselgruppen.  
 

§6 Övriga frågor 
Maria har gjort ett förslag på årshjul/årsplanering för vardera grupp (styrelse, 
tränargrupp, tävlingsgruppen). En lista med punkter för vardera grupp som hela tiden 
återkommer. En punkt på dagordningen ska vara årsplaneringen, för att då besluta om 
återkommande åtaganden.   
 
Restaurangchansen- inga beställningar har inkommit.  
 
Frågan om försäkring har uppkommit. Komplettera välkomstbroschyren med 
förtydligande om Folksam-försäkringen.   
 
Maria undrar om tränargruppen kan ta arbetet med tränarkorten till 
tybblelundshallen. 

 
§7 Nästa möte 
 21 oktober Tybblelundshallen 
 Vinterspelen 
 Tävlingskommittén ansökan GIF-spelen 

Förtydligande av punkterna som skulle tas på föreningsdagen. 
  
§8 Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet. 
 
 
 

 
 
Rutger Skugge    Emma Bjerke 
Ordförande    Sekreterare  
 
 
 
 
 
 
 


